
Title (en)
Trowel with handle

Title (de)
Kelle mit Griff

Title (fr)
Truelle avec poignée

Publication
EP 0930133 A2 19990721 (DE)

Application
EP 98123859 A 19981216

Priority
DE 29800879 U 19980120

Abstract (en)
The trowel has a handle (1), and a plate (15) wit ha holder (2) for the handle. The holder is fixed to the plate via an attachment section (4). A spacer
(3) is provided which is inserted into an opening (6) of the handle along with a plug-in section (5). The plug-in section is secured against removal
by a securing pin (8) introduced into the handle. The plug-in section is tapered in the direction of insertion, and fits perfectly with the opening. The
handle is made of injection-moulded plastics.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kelle mit Griff, aufweisend ein Blatt (15) und daran angebrachter Halterung (2) für den Griff (1), wobei die Halterung
(2) mit einem Befestigungsabschnitt (4) am Blatt (15) befestigt ist, einen Beabstandungsabschnitt (3) aufweist und mit einem Einsteckabschnitt
(5) in einer Öffnung (6) des Griffes (1) einsteckt. Zur einfacheren Montage bzw. Herstellung ist vorgesehen, daß der Einsteckabschnitt (5) in einer
Radialöffnung (6) des Griffes (1) steckt, so daß der Einsteckabschnitt (5) durch einen axial in den Griff eingebrachten Sicherungsstift (8) gegen
Herausziehen gesichert ist. <IMAGE>
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